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Obec Mysločovice 
Zastupitelstvo obce Mysločovice 

 

Zápis z XXVIII. zasedání Zastupitelstva obce Mysločovice 
 

Datum konání: 12. 8. 2024 od 18:00 hodin 
Místo konání: budova obecního úřadu, Mysločovice č. p. 21 
Přítomni: 6 členů zastupitelstva obce (Ing. Kutra od 18:05 do 20:45 hodin)  
                hosté: , ,  
                pí Lenka Pitříková – zápis průběhu zasedání, pí Petra Valdová 
Nepřítomni: p. Utinek (omluven) 
 
Navržený program zasedání: 
1. Projednání zápisu z XXIV., XXV., XXVI. a XXVII. zasedání Zastupitelstva obce Mysločovice  
2. MŠ Mysločovice – nutné opravy a stavební práce  
3. Smlouva externího editora do DTM ČR  
4. Plánovací smlouva mezi La Valdens s.r.o. a obcí   
5. Různé 
 
Jednání zahájil starosta obce p. Petr Jurášek, přivítal přítomné, prohlásil, že zasedání bylo řádně svoláno  
a vyhlášeno. Konstatoval, že je přítomna nadpoloviční většina všech členů zastupitelstva obce, zasedání je 
schopné usnášení. Sdělil, že zápisy z XXIV, XXV., XXVI. a XXVII. zasedání byly ověřeny, vyloženy k nahlédnutí 
na OÚ, nebyly proti nim podány námitky. Za ověřovatele zápisu navrhl Ing. Bureše a p. Žáka. Navrhl doplnit  
a jako první projednat dotazy a náměty hostů – návrh usnesení: „Zastupitelstvo obce Mysločovice schvaluje 
následující program XXVIII. zasedání: 
1. Dotazy a náměty hostů 
2. Projednání zápisu z XXIV., XXV., XXVI. a XXVII. zasedání Zastupitelstva obce Mysločovice  
3. MŠ Mysločovice – nutné opravy a stavební práce  
4. Smlouva externího editora do DTM ČR  
5. Plánovací smlouva mezi La Valdens s.r.o. a obcí   
6. Různé 
a ověřovateli zápisu Ing. Bureše a p. Žáka.“ K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy. 
Výsledek hlasování: pro 5, proti 0, zdrželi se 0. Usnesení schváleno. 
Bod 1. usnesení č. XXVIII/2024 
Starosta představil zastupitelům pí Petru Valdovou, od 1. 8. 2024 novou zaměstnankyni obce. 

K jednotlivým bodům programu: 
1. Dotazy a náměty hostů 

:  
- požádala o zveřejnění informace k náboru nových členů do taneční country skupiny Banjo Mysločovice  
od 3. 9. 2024.  
- dotázala se na předložení osevního postupu zeměd. společnostmi 1,5 roku dopředu. Kukuřice u potoka 
byla v minulosti oseta travním porostem nebo obilím. Nyní mezi kukuřici dali obilí, „nepřežilo“ postřik, přišla 
záplava, ale zadrželo by obilí vyseté mezi kukuřicí takovou vodu? Pan Žák – osevní plány nejsou aktuálně 
předkládány.  – tolik vody a bahna nebylo ani v roce 1997. Apelujte na zemědělce, ať k hlavní 
výsadbě vysazují pásy, které vodu zadrží – např. trávu nebo obilí.   
- v Míškovce je moc náletových dřevin, udělaly špunt na potoce. Starosta – náletové dřeviny ale také 
zabraňují vymílání břehů potoků. Pan Žák – v takové míře by tam asi být neměly.  
- dotázala se na dopravní značení na parkovišti u hřbitova, jak zajistit, aby tam neparkovali „stálí“, ale mohli 
tam zaparkovat návštěvníci hřbitova, především při pohřbu. Starosta – v minulosti on sám obešel majitele vozů, 
ti je přeparkovali, ale nemůže to dělat pokaždé. Ing. Kutra – problém se zaparkováním je i na parkovišti  
u obchodu, které má sloužit především návštěvníkům obchodu nebo např. domu služeb (pozn. do této ulice je 
zákaz vjezdu), nejsou to parkoviště pro stálá parkování občanů, ale především pro návštěvníky obce, navrhl 
parkování na časové karty.  
- dotázala se na ohořelý vrak auta na konci obce, směrem na Míškovice. Do kdy tam bude? Starosta 
připomněl vývoj událostí kolem autovraku, nakonec skončil za krajnicí, obec majitele nemůže vyzvat 
k odstranění, protože není na obecním pozemku. Vyzval policii k řešení, co dál. Pan Žák navrhl zveřejnit výzvu 
k úklidu autovraku na úřední desku obce. Starosta – musí se řešit, je to nebezpečné pro děti.  

: 
- apelovala na zástupce TJ SOKOL na sečení „trojúhelníkového“ pozemku TJ SOKOL u potoka – obec 
přispěla TJ SOKOL na pořízení sekačky, bylo přislíbeno sečení tohoto pozemku vč. úklidu posečené trávy. 
- povodeň z 30. 6. na 1. 7. 2024 postihla i jejich dům, vytkla starostovi, že je nenavštívil, kontejner na odpad 
zajistil až opožděně, odmítl zajistit odkalování vody. Starosta oponoval s tím, že se celou noc pohyboval po 
obci, ani nespal, osobně čerpal v čp. 59 vodu, je to tvrzení proti tvrzení.  – takto to viděla ze 
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svého pohledu, zároveň apelovala na to, že zastupitelů je sedm, kde byli ostatní zastupitelé? Pan Žák – určitě 
zastupitelé pomáhali po obci, obhajoval starostu, jeho pomoc občanům. Zastupitelé – máme jednotku JSDHO, 
která aktivně v obci zasahovala.  
2. Projednání zápisu z XXIV., XXV., XXVI. a XXVII. zasedání Zastupitelstva obce Mysločovice 
- VFP obce Mysločovice na rok 2024 (viz minulá zasedání) – TJ SOKOL zaslal obci novou nabídku 
pozemků k prodeji, 1) p. č. 182/43 (trojúh. pozemek naproti čp. 162 a 59, podmínka omezení převodu 
vlastnických práv třetí osobě), 2) p. č. 174/5 (pod školou, podmínky: řešení dopravní obslužnosti ZŠ pro 
vybudování parkovacích ploch, omezení převodu vlastnických práv třetí osobě). Oba nyní za cenu 540 Kč/m2 
(původně 1 560 Kč/m2), tzn. 609 120 Kč plus 740 340 Kč. Dále 3) nabízí pozemek p. č. 182/42 (veřejná pěší 
komunikace u výstavby u potoka, 236 m2, 1 Kč/m2, podmínka omezení převodu vlastnických práv třetí osobě).  
Ing. Bureš podotkl, že s nabídkou nebyli zastupitelé předem seznámeni. Starosta se omluvil za opomenutí.  
Ing. Bureš – TJ SOKOL tím nyní potřebuje dofinancovat letošní rekonstrukci šaten, cca 1 mil. Kč, k tomu je 
potřeba připravit návrhy smluv, aby se hlasovalo o smlouvách.   
Starosta – u aktuálně řešených projektů v obci jsou změny, např. u školy navýšení z 16ti na 22 mil. Kč (dotaci 
12,176 mil. Kč získáme až po ukončení akce), byla zahájena výstavba kanalizace (náklady cca 80 mil. Kč, 
financování sice bude převážně v roce 2025, ale zatím nemáme rozhodnutí o dotaci), probíhají práce 
v mateřské škole, na půdě obecního úřadu. Je potřeba zvážit další investice, jejich ufinancování.  
Dnes si TJ SOKOL podal žádost o VFP na „Zateplení sportovního zázemí TJ Sokol Mysločovice“.  
Mgr. Volf – jedná se o výzvu z programu Kabina, je výhodnější než výzva Regiony (70% dotace, horší 
podmínky). Předpokládaná realizace (mj. zateplení, změna ohřevu vody, solární panely, rekonstrukce 
sociálního zařízení) v roce 2025, celkové náklady cca 1 628 tis. Kč, dotace 80 % z uznatelných nákladů, 
podmínkou žádosti o dotaci je 10% spoluúčast obce. Potřebují znát stanovisko obce.         
Pan Žák – již dříve obec projevila zájem odkoupit pozemek pod školou, o odkoupení p. č. 182/43 se 
neuvažovalo. Mgr. Volf – obec zamýšlela TJ SOKOL podpořit VFP, poté změna na odkoupení pozemků.  
Pan Žák – u pozemku p. č. 182/42 se v minulosti rozhodlo, že si ho obec převezme až po zkolaudování 
komunikace.  – s jakou šířkou cesty se uvažuje? Mgr. Volf – pořád se uvažuje s 3 m nebo 4 m 
širokým pásem. Starosta upřesnil, že se jedná cca o 3 m široký pás.   
Starosta – návrh usnesení: „Zastupitelstvo obce Mysločovice schvaluje veřejnou finanční podporu na rok 2025 
pro TJ SOKOL Mysločovice, z. s. na akci „Zateplení sportovního zázemí TJ Sokol Mysločovice“ ve výši 10 % 
z celkových předpokládaných nákladů 1 627 520 Kč. VFP bude poskytnuta pouze v případě získání dotace 
v rámci Výzvy č. 14/2024 Kabina 2024, Program č. 162 51 Rozvoj místních sportovišť a zázemí.“ K návrhu 
nebyly vzneseny žádné protinávrhy. 
Výsledek hlasování: pro 6, proti 0, zdrželi se 0. Usnesení schváleno. 
Bod 2. usnesení č. XXVIII/2024 
- Nová zástavba LaValdens s.r.o. – územní studie pro změnu č. 3 ÚP (viz minulá zasedání) – samostatný 
bod jednání.  
- Převod části pozemku parc. č. 18 v k. ú. Mysločovice – ÚZSVM (viz minulá zasedání) – připraven návrh 
na vklad do katastru.  
Úkol pro starostu – zjistit u ÚZSVM možnosti využití části pozemku p. Malotou pro parkovací stání, trvá.    
- Pozemek p. č. 372/13 v k. ú. Mysločovice (viz minulá zasedání) – nic nového, pozemek p. č. 37/1 
majitelka aktuálně nabízí k prodeji.      
- Akce „Machová – Mysločovice, stezka pro pěší a cyklisty“ (viz minulá zasedání) – proběhlo výběrové 
řízení na zhotovitele, bude jím fa z Otrokovic. Starosta upozornil obec Machovou na nutnost zajištění 
stavebního dozoru k akci, bude se soutěžit.      
- Obslužnost dopravní lokality nad školou a u školy, parkování u školy (viz minulá zasedání) – aktuálně 
se řeší akce „Mysločovice,Zlatuška pč.197-4,kabel NN“ spolu s vedením NN před točnou u ZŠ.  

 navrhla, aby obec odkoupila pozemek u komunikace, vyřešilo by se do budoucna vše pro školu. 
Má informaci, že majitelka by pozemek obci výhodně odprodala. Ing. Bureš  požádal  
o zprostředkování nabídky prodeje pozemku obci majitelkou pozemku.        
- Žádost o řešení bezpečnostního rizika - výjezdy kolem živých plotů po obci (viz minulá zasedání) –  
zatím nic nového.   
- Akce „ZŠ Mysločovice – venkovní učebna, konektivita školy, rekonstrukce a modernizace odborných 
učeben“ (viz minulá zasedání) – obdrželi jsme Rozhodnutí o poskytnutí dotace ve výši 12 176 470,59 Kč,  
ex post, z Ministerstva pro místní rozvoj ČR (Integrovaný regionální operační program, registrační číslo projektu 
CZ.06.04.01/00/22_037/0004628, udržitelnost do konce roku 2035). Práce probíhají. 
Upravuje se text ze zasedání zastupitelstva 10. 6. 2024, místo „Návrh na zrušení výběrového řízení na nábytek 
a vybavení z důvodu špatného zadávacího řízení administrátorem dotace.“ je správně „Zrušení výběrového 
řízení na „Modernizaci odborných učeben ZŠ Mysločovice – dodávka IT, nábytku a učebních pomůcek“ bylo na 
žádost školy.“  
- Přeložení chodníku od čp. 26 k čp. 109 (viz minulá zasedání) a Přeložení chodníku od mostu k čp. 46 
(viz minulá zasedání) – noc nového. 
- Projekt „Mysločovice komunikace pěší na parcele č. 357/1, 356 a 465 k.ú. Mysločovice“ (viz minulá 
zasedání) – starosta navrhuje realizaci této akce, dále i přeložení obou chodníků (viz výše) a pokračování 
v budování bydlení na čp. 96 přesunout na příští rok (viz konstatování zastupitelů „je rozděláno několik akcí, 
počkat s realizací po kanalizaci“ ze zasedání 10. 6. 2024).    
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- Oprava dopadové plochy na školním hřišti u MŠ (viz minulá zasedání) – realizováno.      
- Plán rozvoje obce (viz minulá zasedání) – částečně aktualizován, zaslán zastupitelům k připomínkování, 
do konce roku by měl být aktualizován, součástí plánu je anonymní dotazník pro občany.      
- Nové popelnicové nádoby (viz minulá zasedání) – zbývají nám 2 nádoby, 805 Kč/ks.  
- Odprodej části obecního pozemku p. č. 355/2 (viz minulá zasedání) – připraven návrh na vklad do 
katastru.  
- Zajištění nájemního bydlení (viz minulá zasedání) – viz výše. Úkol hledat vhodný dotační titul, jednat 
s projektantem ohledně aktualizace projektu, popř. žádat o stavební povolení, abychom byli připraveni, trvá.   
Zda budeme žádat o dotaci na sociální bydlení (sice vyšší, ale nemůžeme si sami až tak rozhodovat o 
nájemcích) nebo o dotaci na nájemní bydlení (nižší, vyšší volnost v rozhodování o budoucích nájemcích), zatím 
nejednáno.  
- Dotace na zpracování místní energetické koncepce (viz minulá zasedání) – z okolních obcí žádá 
Machová, situace kolem energií se neustále vyvíjí, nyní se např. hodně mluví o komunitní energetice atd. Letos 
jsme u plynu změnili a u elektřiny budeme měnit dodavatele.   
- Podnikatelé a likvidace odpadů (viz minulá zasedání) – na základě požadavku finančního výboru  
a předsedou kontrolního výboru dodaného seznamu starosta písemně oslovil podnikatelské subjekty ohledně 
doložení jejich odpadového hospodaření. Z jejich odpovědí vyplývá, že ne všechny mají uzavřenu smlouvu 
s odpadními společnostmi, a to z důvodu, že produkují jen nepatrné množství odpadu nebo podnikatelskou 
činnost pozastavili. Ing. Bureš, předseda finančního výboru, konstatoval, že pokud kontrolní výbor nezjistil 
zneužívání odpadového hospodaření v obci, považuje celou záležitost za uzavřenou.     
- Podkroví budova OÚ (viz minulá zasedání) – práce probíhají. Jedná se s projektantem ohledně úpravy 
projektové dokumentace a požárně bezpečnostní zprávy k žádosti o změnu užívání stavby před dokončením. 
Starosta – návrh usnesení: „Zastupitelstvo obce Mysločovice schvaluje k akci „Půdní vestavba OÚ Mysločovice 
čp. 21“ rozpočtové opatření – dofinancování úpravy projektové dokumentace a požárně bezpečnostní zprávy 
z rezervy na paragrafu 6409, položce 6901.“ K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy. 
Výsledek hlasování: pro 4, proti 1, zdrželi se 1. Usnesení schváleno. 
Bod 3. usnesení č. XXVIII/2024 
- Dětské obecní kroje (viz minulá zasedání) – kroje byly starostovi  předány, ale není nástupce 
– dětský soubor k jejich využívání.  – na vítání občánků budou vystupovat děti v krojích? 
Starosta – zájem máme, je potřeba zorganizovat. Paní Jurášková se pokusí spolu s členy kulturního  
a sportovního výboru zajistit.  
- Kotelna MŠ (viz minulá zasedání) – práce hotovy, řeší se jak naložit s volnými prostory.  
- Lavičky po obci (viz minulá zasedání) – úkol, rozhodnout o návrhu jejich rozmístění v katastru obce, trvá.  
- Digitální technické mapy obce (viz minulá zasedání) – samostatný bod jednání. Zastupitelé byli seznámeni 
s cenovými požadavky externího editora, hradit se bude paušál 500 Kč/měsíc plus poplatky za aktualizaci (mj. 
vkládání položek) a údržbu. Starosta – návrh usnesení: „Zastupitelstvo obce Mysločovice schvaluje uzavření 
Smlouvy o zajištění činnosti editora údajů v DTM ČR pro naši obec s Ing. Miroslavem Vítkem, Ph.D.“ K návrhu 
nebyly vzneseny žádné protinávrhy. 
Výsledek hlasování: pro 5, proti 0, zdrželi se 1. Usnesení schváleno. 
Bod 4. usnesení č. XXVIII/2024 
- Parcela 300/3 v k. ú. Mysločovice (viz minulá zasedání) – zatím je stále v majetku státu, starosta „lobuje“, 
aby se pozemek vrátil do majetku obce, původně byl totiž obecní. Pan Žák – na pozemku byla zbudována 
občany studna, vzniklo sdružení vlastníků, obec mu převedla pozemek. Po roce 1989 sdružení zaniklo – 
nepřihlásil se k němu nikdo z vlastníků, pozemek přešel na stát a má se stát majetkem Lesů ČR. Přitom je tam 
mýtina se studnou, žádný les.    
- Prostor u zastávky u ZŠMŠ (viz minulá zasedání) – problém s přerostlými smrky. Úkol, oslovit někoho 
ohledně návrhu studie, trvá.  
- Oprava povrchu cyklostezky (viz minulá zasedání) – úkol trvá, břehy potoka jsou poničené bobry. 
K žádosti o dotaci je potřeba nachystat projekt, pan Žák osloví pí Urbanovou. 
- Vyspravení cesty k márnici (viz minulá zasedání) – nově budovaná kanalizace bude uložena uprostřed 
cesty, počítá se přitom s vyspravením cesty.  
-  – rodinný dům p. č. 352 (viz minulá zasedání) – aktuálně magistrát (územní plánování) 
postupuje v souladu s naší studií, ke dvěma rodinným domům se samostatnými čp. bylo vydáno z důvodu více 
porušení nesouhlasné stanovisko, předáno k vyjádření stavebnímu úřadu MMZ.  
- Nutnost osazení mostu na místní komunikaci z Mysločovic do Sazovic zábradlím (viz minulá zasedání) – 
úkol trvá, asi bude problém s průjezdem zemědělské techniky.   
- Stanovení ceny za roznos obědů a související administraci (viz minulá zasedání) – nákladově jsme nyní 
na cca 40 Kč (po započtení DPH 21 %), strávníků ubývá. Zastupitelé se po projednání shodli na slevě pro 
důchodce. Starosta – návrh usnesení: „Zastupitelstvo obce Mysločovice schvaluje pro období od 2. 9. 2024 při 
odebírání obědů ze ŠJ Základní školy a mateřské školy Mysločovice, příspěvkové organizace, cenu za roznos 
obědu a administraci s tím spojenou ve výši 50 Kč se slevou pro strávníky - důchodce ve výši 35 Kč.“ K návrhu 
nebyly vzneseny žádné protinávrhy.  
Výsledek hlasování: pro 6, proti 0, zdrželi se 0. Usnesení schváleno. 
Bod 5. usnesení č. XXVIII/2024 
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- Sběrná místa a kontejnery na tříděný odpad Mysločovice (viz minulá zasedání) – obdrželi jsme 
Rozhodnutí o poskytnutí dotace ex post ve výši 852 818,89 Kč z Ministerstva životního prostředí (Operační 
program Životní prostředí 2021-2027, registrační číslo projektu CZ.05.01.05/05/23_059/0003408, udržitelnost 
do konce roku 2030). Realizace ještě lotos.  
- Shořelé vozidlo Ford Focus (viz minulá zasedání) – viz výše. 
- SEK-optický propoj Mysločovice – Hostišová II. etapa (viz minulá zasedání) – nic nového.  
- Zbudování altánku v prostoru poldru k Lechoticím (viz minulá zasedání) – bude řešeno s lavičkami. 
- Žádost  o souhlas obce s výstavbou garáže (viz minulá zasedání) – úkol, sdělit stavebnímu 
úřadu, že se obec domnívá, že stavba garáže je v rozporu s územní studií, ať to odbor územního plánování 
prověří, trvá.   
- Žádost Zlín Net, a.s. o vyjádření ke stavbě „MSZN_Machová – Propoj Mysločovice-Machová“ (viz 
minulá zasedání) – úkol, připomenout jim, že původně nabízeli 30 Kč/m2 bez DPH, že mají zohlednit 
plánovanou trasu cyklostezky a zastupitelé jim doporučují vést vedení po druhé straně komunikace, trvá.   
- Mysločovice – odkanalizování - rozhodnutí k žádosti o dotaci (viz minulé zasedání) – zatím stále 
nemáme rozhodnutí o dotaci. Proběhla informativní schůzka se zhotovitelem a stavebním dozorem, hledají  
prostor pro uskladnění materiálu.  
Pan Žák – začít od márnice, dva rodinné domy zde potřebují napojení na kanalizaci a vodovod. Starosta – 
ověřoval možnosti dotace od Zlínského kraje, poskytuje se, ale aktuální informace budou začátkem roku 2025. 
14. 8. 2024 bude starosta spolu s předsedou stavebního výboru jednat na Vak mj. ohledně případného převodu 
kanalizace obce a stočného.   
- MŠ střecha dezolátní stav (viz minulé zasedání) – samostatný bod jednání.  
- Vjezd k čp. 17, 18 a 66 (viz minulé zasedání) – přípojky k budovanému RD hotové. Počká se, až se vše 
usadí, pak se provede oprava cesty vč. propadlé kanalizační vpusti.  
Úkol, upozornit majitele čp. 17, že chodník u domu nesmí zvednout nad úroveň cesty a chodník nesmí 
zasahovat do stávající cesty na obecním pozemku, v tomto místě není vhodné parkovat auta na obecní 
komunikaci, trvá. 
3. MŠ Mysločovice – nutné opravy a stavební práce  
Při poslední záplavě došlo k zatečení stropy – oprava podhledu atd. bude částečně kryta z pojistky. Při 
odstraňování sádrokartonu ze stropů byly zjištěny nedostatky ve střeše, které je nutné odstranit. Náklady 
24 510 Kč. Starosta – návrh usnesení: „Zastupitelstvo obce Mysločovice schvaluje Základní škole a mateřské 
škole Mysločovice, příspěvkové organizaci příspěvek na provoz ve výši 24 510 Kč s určením na zajištění opravy 
střechy MŠ. Současně schvaluje rozpočtové opatření – krytí tohoto výdaje z rezervy na paragrafu 6409, položce 
6901.“  
K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy.  
Výsledek hlasování: pro 4, proti 1, zdrželi se 1. Usnesení schváleno. 
Bod 6. usnesení č. XXVIII/2024 
Střecha by potřebovala nový povrch. Ing. Kutra – je třeba aktualizovat nabídku z minulosti, jen překrytí střechy. 
Starosta – měla by se posoudit statika, rozhodnout na příštím zasedání, pokud bychom čekali na dotační titul, 
tak se nám to prodraží, je nutná zásadnější oprava. Ing. Kutra nechá „očištěnou“ nabídku nacenit.  
4. Smlouva externího editora do DTM ČR – viz výše. 
5. Plánovací smlouva mezi La Valdens s.r.o. a obcí   
Zastupitelé byli předem seznámeni s komentářem právníka k návrhu smlouvy. Nedoporučuje podpis smlouvy do 
dořešení pozemků, zavázali bychom se k něčemu, co nevlastníme. Zastupitelé podpořili návrh Ing. Bureše 
předat „odladění“ smlouvy právníkům obou stran. 
6. Různé 
- Toky potoků jsou narušené činností bobrů – řešit by to měly Lesy ČR, vyzveme je.  
- Opuštěná hrobová místa na hřbitově – hrobové zařízení může poškodit okolní hroby, budeme ho postupně 
odstraňovat, snažíme se o jejich úklid. 
- Tepelná izolace nové střechy budovy č. 4 ZŠ vč. pochůzné lávky a likvidace části odpadu z prostor 
skladu u 4. budovy – projekt nepočítal s izolací střechy a likvidací tohoto odpadu. Náklady doloženy rozpočty 
zhotovitele stavebních prací probíhající investiční akce ve škole. Ing. Kutra – stavební dozor? Starosta – 
stavební dozor na provedení zateplení trvá, stávající vata je poničená vlivem dosavadního zatékání. Starosta – 
návrh usnesení: „Zastupitelstvo obce Mysločovice schvaluje zadat provedení zateplení stropu budovy č. 4 
v areálu ZŠ Mysločovice, náklady cca 166 tis. Kč bez DPH, a likvidaci části odpadu z prostor plechového skladu 
u této budovy, náklady cca 26 tis. Kč, společnosti ARUSTAV, s. r. o. Současně schvaluje rozpočtové opatření – 
krytí tohoto výdaje z rezervy na paragrafu 6409, položce 6901.“   
K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy.  
Výsledek hlasování: pro 5, proti 0, zdrželi se 1. Usnesení schváleno. 
Bod 7. usnesení č. XXVIII/2024 
- Žádost ZŠMŠ o souhlas s vyřazením majetku – nepotřebná tabule Triptich (inv. č. 2262, pořizovací cena 
19 002 Kč, rok pořízení 2007). Starosta – návrh usnesení: „Zastupitelstvo obce Mysločovice schvaluje Základní 
škole a mateřské škole Mysločovice, příspěvkové organizaci vyřazení tabule Triptich (inv. č. 2262) z majetku ve 
správě za podmínky její ekologické likvidace.“ K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy. 
Výsledek hlasování: pro 6, proti 0, zdrželi se 0. Usnesení schváleno. 
Bod 8. usnesení č. XXVIII/2024      
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- Kanalizace u márnice – propojení příčných lapačů – starosta – návrh usnesení: „Zastupitelstvo obce 
Mysločovice schvaluje zadat provedení propojení kanalizace u márnice – příčných lapačů, náklady 79 383 Kč 
bez DPH společnosti MONTIM Kutra s.r.o. Současně schvaluje rozpočtové opatření – krytí tohoto výdaje 
z rezervy na paragrafu 6409, položce 6901.“ K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy.  
Výsledek hlasování: pro 4, proti 0, zdrželi se 2. Usnesení schváleno. 
Bod 9. usnesení č. XXVIII/2024 
- Źádost JSDHO o dovybavení – ponorné kalové čerpadlo á 8 719 Kč, vysavač á 27 709 Kč a dva páry tzv. 
broďáků á 2 000 Kč/ks. Ceny s DPH. Navrhují dokoupit 100 ks protipovodňových pytlů á 33 Kč/ks.  
Ing. Bureš, p. Žák – snažíme se využívat dotace z kraje. Pan Žák – letos nebyla čerpadla podporovaná. 
Zastupitelé – není lepší pořídit plovoucí čerpadlo? Zastupitelé po projednání souhlasili s nákupem pytlů, 200 ks, 
u techniky prověřit možnosti dotace.  
- Žádost SDH Mysločovice o souhlas k nákupu dvou kusů kalových čerpadel pro SDH Mysločovice – 
z VFP od obce na rok 2024. Čerpadlo je na 230 V, max. průtok 27 m3/hodinu, vše zapouzdřeno do těla 
čerpadla, připojení hadice typu C nebo B, cena 16 426 Kč/ks s DPH. Starosta – návrh usnesení: „Zastupitelstvo 
obce Mysločovice schvaluje SH ČMS - SDH Mysločovice pořízení 2 ks kalových čerpadel á 16 426 Kč/ks 
z veřejné finanční podpory obce Mysločovice na rok 2024 pro SH ČMS - SDH Mysločovice.“ K návrhu nebyly 
vzneseny žádné protinávrhy.  
Výsledek hlasování: pro 4, proti 0, zdrželi se 1. Usnesení schváleno. 
Bod 10. usnesení č. XXVIII/2024 
-  Hospodaření ZŠMŠ 1. pololetí 2024 – Ing. Bureš – nebyly zatím větší výdaje na opravy, škola dosahuje 
kladného hospodářského výsledku. Rozpočet postupně plněn, větší plnění se očekává ve 3. čtvrtletí 2024.  
Je třeba prověřit potřebu změny dodavatele energií. 
-  Ing. Bureš upozornil na rozvolnění vyvážení odpadu do Salášku – mimo zeleně je vyvážena hlína, 
stavební odpad atd. Je potřeba upozornit občany na zákaz odkládání takového druhu odpadu.   
- Společnost Zásilkovna - žádost o rozšíření stávajícího Z-boxu – ze 4 na 8 sloupců, návrh na přemístění -   
zastupitelé souhlasí s jeho rozšířením, ale rozšíření ve stávajícím prostoru nebo umístění vedle čp. 89 
nepodporují. Starosta, Ing. Bureš, Mgr. Volf navrhují jeho umístění zboku, vedle obchodu. Ing. Bureš navrhuje, 
aby za souhlas s rozšířením zbudovali chodník k boxu. Pan Žák – má obavy z blokování cesty k ubytovně, 
výhodnější se mu jeví nějaký prostor okolo parkoviště.  
- Rozpočtové opatření - starosta seznámil zastupitele s návrhem rozpočtového opatření č. 14/2024 (viz 
příloha) a zdůvodnil jim ho. Celkově dochází k navýšení rozpočtu příjmů a výdajů o 239 720 Kč, jedná se  
o zlepšené příjmy a úpravy vzhledem ke změně účtování energií. Starosta – návrh usnesení: „Zastupitelstvo 
obce Mysločovice schvaluje rozpočtové opatření č. 14/2024.“ K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy.  
Výsledek hlasování: pro 5, proti 0, zdrželi se 0. Usnesení schváleno.   
Bod 11. usnesení č. XXVIII/2024 
 
Starosta poděkoval všem za účast, sdělil, že další zasedání zastupitelstva se uskuteční pravděpodobně 
v pondělí 9. 9. 2024 na obecním úřadě, ukončil zasedání zastupitelstva 12. 8. 2024 v 21:00 hodin. 
 
Přílohy zápisu: 
1. Prezenční listina 
2. Zveřejněná informace o konání zasedání podle § 93 odst. 1 zákona o obcích 
3. Návrh rozpočtového opatření č. 14/2024 
 
 

Rekapitulace usnesení z XXVIII. zasedání Zastupitelstva obce Mysločovice 
konaného dne 12. 8. 2024 od 18:00 hodin 

Zastupitelstvo obce Mysločovice po projednání: 

1. Schvaluje následující program XXVIII. zasedání: 
1. Dotazy a náměty hostů  
2. Projednání zápisu z XXIV., XXV., XXVI. a XXVII. zasedání Zastupitelstva obce Mysločovice  
3. MŠ Mysločovice – nutné opravy a stavební práce  
4. Smlouva externího editora do DTM ČR  
5. Plánovací smlouva mezi La Valdens s.r.o. a obcí   
6. Různé 
a ověřovateli zápisu Ing. Bureše a p. Žáka. 

2. Schvaluje veřejnou finanční podporu na rok 2025 pro TJ SOKOL Mysločovice, z. s. na akci „Zateplení 
sportovního zázemí TJ Sokol Mysločovice“ ve výši 10 % z celkových předpokládaných nákladů  
1 627 520 Kč. VFP bude poskytnuta pouze v případě získání dotace v rámci Výzvy č. 14/2024 Kabina 
2024, Program č. 162 51 Rozvoj místních sportovišť a zázemí. 

3. Schvaluje k akci „Půdní vestavba OÚ Mysločovice čp. 21“ rozpočtové opatření – dofinancování úpravy 
projektové dokumentace a požárně bezpečnostní zprávy z rezervy na paragrafu 6409, položce 6901. 
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4. Schvaluje uzavření Smlouvy o zajištění činnosti editora údajů v DTM ČR pro naši obec s Ing. Miroslavem 
Vítkem, Ph.D. 

5. Schvaluje pro období od 2. 9. 2024 při odebírání obědů ze ŠJ Základní školy a mateřské školy 
Mysločovice, příspěvkové organizace, cenu za roznos obědu a administraci s tím spojenou ve výši 50 Kč 
se slevou pro strávníky - důchodce ve výši 35 Kč. 

6. Schvaluje Základní škole a mateřské škole Mysločovice, příspěvkové organizaci příspěvek na provoz ve 
výši 24 510 Kč s určením na zajištění opravy střechy MŠ. Současně schvaluje rozpočtové opatření – krytí 
tohoto výdaje z rezervy na paragrafu 6409, položce 6901. 

7. Schvaluje zadat provedení zateplení stropu budovy č. 4 v areálu ZŠ Mysločovice, náklady cca 166 tis. Kč 
bez DPH, a likvidaci části odpadu z prostor plechového skladu u této budovy, náklady cca 26 tis. Kč, 
společnosti ARUSTAV, s. r. o. Současně schvaluje rozpočtové opatření – krytí tohoto výdaje z rezervy na 
paragrafu 6409, položce 6901. 

8. Schvaluje Základní škole a mateřské škole Mysločovice, příspěvkové organizaci vyřazení tabule Triptich 
(inv. č. 2262) z majetku ve správě za podmínky její ekologické likvidace. 

9. Schvaluje zadat provedení propojení kanalizace u márnice – příčných lapačů, náklady 79 383 Kč bez DPH 
společnosti MONTIM Kutra s.r.o. Současně schvaluje rozpočtové opatření – krytí tohoto výdaje z rezervy 
na paragrafu 6409, položce 6901. 

10. Schvaluje SH ČMS - SDH Mysločovice pořízení 2 ks kalových čerpadel á 16 426 Kč/ks z veřejné finanční 
podpory obce Mysločovice na rok 2024 pro SH ČMS - SDH Mysločovice. 

11. Schvaluje rozpočtové opatření č. 14/2024. 

Datum vyhotovení zápisu: 20. 8. 2024 pí Lenka Pitříková v. r. 
Datum podpisu zápisu starostou nebo místostarostou: 20. 8. 2024 
                                                                                       starosta p. Petr Jurášek v. r. 
                                                                                       místostarosta p. Pavel Žák  
Ověřovatelé: Ing. Petr Bureš v. r., p. Pavel Žák v. r. 

 


